

(Version française suite à la version anglaise.)

Dear Participants,

I hereby inform you that a shuttle will be waiting for you at Nancy Train station (main entrance, THIERS square) and will depart and take you to Vittel (Club Med) on **Wednesday 21st, October at 18h00 sharp**. Transportation will be operated by the Tourisme Néodomien. A sign reading “**EDPA VITTEL**” at the front of the coach will indicate the shuttle.

Participants will be welcomed at the *Grand Hôtel*.

A shuttle from Vittel (Club Med) back to Nancy Train station will also be at your disposal on **Saturday 24th, October, leaving at 13h45 sharp**.

Here follow some pieces of information to help you organise your travel to catch the shuttle, and arrange your connections on Saturday 24th, October if necessary.

For any further information, the Bus company’s phone number is: +33.(0)3.83.47.36.63 (*Tourisme Néodomien*)

Chers Participants,

Je vous informe qu’une navette faisant le trajet Nancy (Gare)---Vittel (Club Med) vous attendra devant la gare de Nancy (côté place THIERS) le **Mercredi 21 Octobre et partira pour Vittel à 18h00 précises**. Le transport des participants sera assuré par le Tourisme Néodomien. Un panneau « **EDPA VITTEL** » désignera la navette.

L’accueil des participants se fera au *Grand Hôtel*.

Une navette faisant le trajet Vittel (Club Med)---Nancy (Gare) sera également à votre disposition le **Samedi 24 Octobre, et quittera le Club Med pour la Gare de Nancy à 13h45 précises**.

Vous trouverez ci-dessous quelques informations utiles à la planification de votre voyage pour l’aller comme pour le retour.

Pour toute information complémentaire, le numéro de téléphone du transporteur, *Tourisme Néodomien*, est : +33.(0)3.83.47.36.63

21/10/09

Train arrivals in Nancy :
Arrivées des trains à Nancy:

<u>Departure:</u>	<u>Arrival:</u>
LUXEMBOURG//////////	NANCY
15h35-----	17h01

Departure: **Arrival:**
PARIS CDG 2//TGV LORRAINE
13 h52 -----15: h55
TGV Train station//NANCY
Lorraine Nancy (shuttle , direction : Nancy Gare)
16 h10-----16 h45

Departure: **Arrival:**
PARIS EST//NANCY
I) 14 h12 ----- 15h43

II) PARIS EST//NANCY
16 h12-----17 h42

Departure: **Arrival:**
STRASBOURG//NANCY
16h36-----17h57

24/10/09

Train departures from Nancy :
Trains au départ de Nancy:

Departure: **Arrival:**
NANCY (train station)//LUXEMBOURG (train station)
15h20-----16h50

Departure: **Arrival:**
I) NANCY//TGV Train station Lorraine Nancy (shuttle)
16h55-----17h30
TGV Train station//PARIS CDG 2
Lorraine Nancy
17h59-----19h33

II) NANCY//TGV Train station Lorraine Nancy (shuttle)
18h20-----18h55
TGV Train station//PARIS CDG 2
Lorraine Nancy
19h09-----21h03

Departure: **Arrival:**
I) NANCY//PARIS EST
15h15-----16h45

II) NANCY//PARIS EST
17h15-----18h45

Departure: **Arrival:**
NANCY//METZ
15h20-----15h57
METZ//STRASBOURG
16h53-----18h12